



HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB

Referat fra Klubbtenestekomiteen

Møtetid: Kl. 18.30-20.00 30. mai 2023

Møtested: Hønefoss Bru 1D, hos Anne-Lise og Dagfinn

Komitemedlemmer:

Anne-Lise Rian, Dagfinn Rian, Olav Simon, Ingrid Solberg, Stein Tore Paulsen, Bjørn Geirr Harsson, Hans Petter Karlsen, Bjørn Solhjem

Tilstede: Anne-Lise Rian, Dagfinn Rian, Ingrid Solberg, Stein Tore Paulsen, Bjørn Geirr Harsson, Bjørn Solhjem

Ikke tilstede: Olav Simon, Hans Petter Karlsen

Referat til: Komiteen, samt Ingrid Solberg, Olav Simon, Sigmund Leine, Hanne Witsø, Tove Mjøen Eilertsen, Anne Lise Rian, Ove Erik Helgesen, Svein Solheim og Parviz Salimi.

1. Opplegget for Presidentskiftet er skissert av Bjørn og vi går videre med det. Invitasjon sendes ut 1. juni. Benterudstua er reservert.
2. Skal vi ha den tradisjonelle skauturen i år? I fjor skulle den vært på Speiderhuset i Hole, men ble avlyst pga. manglende påmelding.

Ja, vi synes vi skal forsøke igjen. At tidspunktet i år er senere enn i fjor tror vi virker positivt på antall interesserte. Innstiller på Speiderhuset i Hole igjen.

3. Skal vi fortsette med vin til foredragsholderne? Noen klubber har nå gått over til at foredragsholderne i stedet får et bevis, et diplom, som viser at de har gitt 150 kroner til End Polio. Da gir Melinda og Bill Gates 300, slik at donasjonen blir 450 kroner. Skal vi også gå over til en slik ordning?

Ja, vi synes tiden er inne for å gjøre denne endringen.

4. Program:
Forslag til temaer og foredragsholdere. Guvernøren ønsker fokus på barn og unge, så fint om dere har forslag som går på dette.
 - a. Byvandring, gjerne med vår «egen» Ragnar Nøklebye. Ansvarlig: Anne-Lise
 - b. Utekontakten / SLT-koordinator / Politiet: En orientering om hvordan forholdene i byen er med tanke på rus og andre problemer. Dette er relevant også fordi klubben går natteravn. Ansvarlig: Anne-Lise
 - c. Kirken. Drop-in ordning for både dåp og vielser. Interessant hvordan Kirken har tilpasset seg nye tider. Ansvarlig: Anne-Lise
 - d. Frivilligsentralen for barn og unge. Kommunalt tilbud i tillegg til Frivilligsentralen. Ny leder ansatt Endre Solhjem Knutsen. Ansvarlig: Bjørn
 - e. Blomstervandring v/Ragnvald Lien. Kan gjerne tas på en ordinær møtekveld en tirsdag i stedet for en lørdag da det er lenge lyst i juni. Foreslås gjennomført om cirka et år. Ansvarlig: Bjørn Geirr
 - f. Høstens bøker. Foreslås som intercitymøte. Ansvarlig: Ingrid

- g. Bedriftsbesøk hos Sateba Norway AS. Produserer jernbanesviller i betong, pluss mange flere produkter som bl.a. elementer til råvannstunnelen fra Holsfjorden til Røa. To nye fabrikker siden vi var der for noen år siden. Foreslås som intercitymøte.
Ansvarlig: Bjørn

5. Bør vi delta med stand på Ringeriksdagen 02.09.23 i samarbeid med naboklubben?

Vi er egentlig negative, både med tanke på profileringseffekt og muligheter for rekruttering.

6. Hva bør komiteen arbeide med – hva bør den ha fokus på det neste Rotaryåret?

- a. Klubbtenester, fordeling av ansvar for oppgaver:
 - i. Registrere under «Det skjer» i Ringerikes Blad: Ingrid
 - ii. Melde fra til hotellet: Ingrid
 - iii. Ansvarlig for betaling til hotellet: Ingrid
 - iv. Ansvar for finne fram talerstol, vimpel, lodd og vin: Førstemann fra komiteen som ankommer møtet gjør dette.
 - v. Ansvar for innkjøp av vin: Bjørn
 - vi. Ansvar for innkjøp av loddbøker: Bjørn
 - vii. Ansvar for referat og føring av tilstedeværelse: Dette skal alterneres mellom sekretær Olav og de av medlemmene som sier seg villig til det, p.t. både Anne-Lise, Ingrid og Bjørn
- b. Sosiale arrangementer:
 - i. Skautur i august/september
 - ii. Oktober/november – rakfisklag. Naboklubben har ansvaret i år
 - iii. Juleavslutning innstiller vi på at utgår til fordel for naboklubbens aftensang i kirken
 - iv. Skreilag i februar/mars. Meget vellykket og god mat på Klækken i år
 - v. Juni – presidentskifte samt uformelt møte siste tirsdag på en pub e.l.

Takk for hyggelig komitémøte hos Anne-Lise og Dagfinn med flott bevertning 😊